
  1

Van de redactie

;

Voor u ligt de vervroegde uitgave van de
1ste editie 2011 van het contactblad
voor CDA leden in BorgerOdoorn. Deze
uitgave is vervroegd in verband met de
Statenverkiezingen. Die zijn voor het
CDA en ook voor de coalitie natuurlijk
van groot belang. Destemeer
Statenleden we krijgen van CDA huize
des groter ook de kans dat het CDA in de
1ste Kamer op peil blijft.
Natuurlijk staat deze editie in het teken
van de Staten verkiezingen op 2 maart
a.s.
U vindt een stukje van Greet Seinen,
huidig Statenlid en ons contactpersoon
in de Staten van Drenthe.
Verder vindt u natuurlijk een stuk van
de lijstrekker Henk Klaver. Ook hij  is nu
voorzitter van de CDA Statenfractie in
Drenthe en wil het graag nog een keer
doen.
Onze Greetje de Vries schrijft een
stukje over de Eerste Kamer en de
verkiezingen die op 23 mei 2011 volgen.
Dit moet u lezen want Greetje staat
hoog, zeer hoog, op de
advieskandidatenlijst.
Omdat Greetje zo hoog staat zal er in
BorgerOdoorn weinig reden zijn om
deze advieskandidatenlijst nog te
veranderen. Omdat u echter dat recht
heeft biedt het bestuur u de gelegenheid
nog iets te kunnen veranderen aan de
advieskandidatenlijst  voor de  Eerste
Kamer verkiezingen.
Natuurlijk vindt u ook een bijdrage van
onze voorzitter. Hij noemt zijn bijdrage
De roep om Democratie en doelt hierbij
natuurlijk op de onrust in het Midden
Oosten. Natuurlijk legt hij ook een link

met de komende Statenverkiezingen en
kan hij het natuurlijk niet laten om weer
even een stukje statistiek over te
brengen.
U vindtdit keer meerdere bijdrages uit
de fractie. Harko Braam vertelt onder
het kopje Toekomst hoe ook de
gemeenteraadsfractie mee doet met de
campagne voor de Statenverkiezingen.
Verder geeft hij aan bedroeft te zijn over
mazen die gevonden zijn in de
winkelsluitingswet en vertelt hij nog iets
over de krimp in Drenthe en de
maatschappelijke  discussie  over  een
windmolenpark.
Onder het kopje heden gaat raadslid
Harko Braam zijn bijdrage verder over
bestemmingsplannen,
samenwerkingsverbanden en een
Regionaal  Risicoprofiel.
Raadslid Christ Meulendijks gaat  in zijn
bijdrage helemaal de diepte in wat
betreft Krimp & Samenleving. Een heel
interessant stuk wat u zeker even moet
lezen.
Tenslotte geeft de secretaris nog wat
weer over de zaken die de bestuurstafel
zijn  gepasseerd.

Al met al denkt de redactie dat dit een
heel  aardige  contactblad  editie  is
geworden.
U kunt in iedergeval niet klagen over de
hoeveelheid die er in staat.
We wensen u veel leesplezier en ook wij
willen u oproepen om toch vooral op 2
maart a.s. te gaan stemmen.

Ifonna en Bert van Maanen
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Van de     voorzitter

Roep om democratie.
De ontwikkelingen in het Midden
Oosten, met name in Egypte, beheersen
deze dagen het nieuws. Wereldnieuws.
Wat is onze wereld klein geworden. Het
is net of je er zelf tussen staat en
meebeleeft,  als je de beelden op tv of
internet ziet.  In veel landen is (nog)
geen democratie.  Mensen staan op
tegen de heersende machthebbers,
veelal alleenheersers.  De roep om
democratie komt bijna altijd van uit de
bevolking zelf, veelal met politieke steun
van andere landen. Men pikt het niet
meer.  Daar zijn genoeg voorbeelden van
vanuit het recente verleden. Kijk maar
naar  de  voormalige Oostbloklanden.
Onderdrukking en inperken van
vrijheden past niet bij het mens zijn.
Het brengt  angst en ongelijkheid te
weeg.
Daarom mogen wij blij zijn met onze
democratie.  Een politiek systeem
waarin burgers, u en ik, een stem
hebben. Niet dat je altijd je eigen zin
krijgt, maar wel een systeem waarin er
respect is voor ieders mening en
vrijheden  zijn  zoals  vrijheid  van
meningsuiting,  vrijheid  van  godsdienst.
Een rechtvaardige samenleving. En dan
is het zo mooi dat je met elkaar kunt
leven in gezin, straat, buurt, dorp, stad,
provincie, land, een wereld deel als
Europa en wereldwijd. Want de wereld
in klein geworden. De medemens  is
dichtbij, maar eveneens dichtbij op
grote afstand.

Samen  overheden, organisaties en
burgers  proberen we de problemen van
 deze tijd aan te pakken en naar
duurzame oplossingen te zoeken. Ieder
op zijn eigen plek.  Wij in Borger
Odoorn en Drenthe.
En binnenkort mogen we weer onze stem
weer uitbrengen. De democratisch recht.
Op 2 maart de statenverkiezingen. In dit
krantje leest u er meer over.  Voor
provinciale staten Drenthe  hebben wij
geen CDA kandidaat uit onze afdeling op
de  lijst staan maar wel hebben wij
goede contacten met Greet Seinen uit
Emmen. Zij  is vanuit provinciale staten
al jaren onze contactpersoon.  De
nieuwe provinciale staten kiezen de
leden van de eerste kamer.  Een
felicitatie voor Greetje de Vries,  lid van
onze afdeling.  Zij staat op nummer
twee.
Ik hoop dat wij in BorgerOdoorn een
goed resultaat mogen boeken. In Borger
Odoorn stemden in 2003 2430 inwoners
op CDA (21 % / 10 statenzetels) en in
2007 waren dat 1804 inwoners (17% / 9
zetels). Het CDA wil  graag weer dicht bij
dit aantal komen. De campagne is in
volle gang. En ik wil iedereen die daar
aan meewerkt nu alvast bedanken.
Want samen kunnen we er een succes
van maken.  Ook u als lid. Bezorg
daarom een aantal folders bij mensen
in uw buurt en roep ze op om CDA te
gaan stemmen.
Het CDA heeft een goed programma voor
Drenthe.  Laten wij dat met elkaar

uitdragen. Werken aan een samenleving
waarin rentmeesterschap, gedeelde
verantwoordelijkheid,  rechtvaardigheid
en solidariteit onze uitgangspunten
zijn.
 Bij ons is er  geen roep om democratie,
want dat hebben we al. Maar we
moeten er wel aan blijven werken.  Die
verantwoordelijkheid hebben we
allemaal. Gebruik daarom uw stem en
doe mee.
Ik sluit af met een aansprekend gedicht
van Hans Bouma, waarin onze plek in
het onbegrijpelijke en het oneindige
universum  prachtig verwoord wordt.

  Deze aarde –
  onooglijk vlekje in de kosmos.
  Te verwaarlozen.
  Maar in bloei.
  Bloemen, bomen, dieren.
  Wonder dat leven heet.
  In de hoogste bloei.
  Mensen, mensen, Jij en ik.
  Wonder dat liefde heet.
  Deze aarde – je kijkt je ogen uit.
  Unicum in het universum  van God.

Jan Top
 voorzitter CDA BorgerOdoorn

Woensdag
23 maart

  Jaarvergadering

20.00 uur

Het Tussendiep
Kerklaan

Nieuw Buinen
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Van de bestuurstafel

We zijn alweer in een nieuw jaar
terechtgekomen en het bestuur heeft
natuurlijk weer allerlei plannen voor het
nieuwe jaar. Gelukkig is de nieuwe
website aan het eind van 2010 nog in de
lucht gekomen en we willen dan ook in
2011 weer driftig hiermee blijven
informeren. Dit medium informeert
natuurlijk niet alleen de  leden maar ook
niet leden die hierdoor misschien eens
lid zouden kunnen worden. Het bestuur
is zeer verheugd dat Greetje De Vries, nu
ook al lid van de 1ste kamer, opnieuw op
de advies kandidatenlijst  staat en nog
wel op de 2de plaats!!
CDA BorgerOdoorn zal er in iedergeval
haar best voor doen dat Greetje ook op
deze 2de plaats  kan blijven  staan, daar
kunt u verzekerd van zijn.
Elders in dit blad een stukje van de hand
van Greetje over haar werk in de 1ste

Kamer en  krijgt u als CDAlid de
gelegenheid al dan niet in te stemmen
met haar kandidatuur.
We hebben ondertussen de eerste
bestuursvergadering al weer gehad en
velen van ons zijn nu druk met de
campagne voor de Statenverkiezingen.
Velen CDA boeren hebben de billboards
van  Het CDA zal op 14 februari om
13.30uur een werkbezoek brengen aan
het Centrum voor Jeugd en Gezin in  MFA
Noorderbreedte in Nieuw Buinen en op
zaterdag 28 februari zal het campagne
team het centrum van Borger
opluisteren. We moeten als CDA
natuurlijk deze Statenverkiezingen goed
doorkomen want de Statenleden kiezen

vervolgens de 1ste Kamerleden en dit
kabinet  in deze coalitie kan natuurlijk
veel meer betekenen voor ons land als
het de meerderheid behoudt in de 1ste

Kamer. Gaan stemmen dus op het CDA!
Het bestuur heeft verder de
functioneringsgesprekken met onze
raadsleden  en  fractieassistenten  al
weer aangekondigd en die hopen we in
april 2011 te hebben afgerond.
Er staat op 23 maart 2011 weer een
Jaarvergadering op de agenda. Elders in
dit blad vindt u een uitnodiging voor
deze Jaarvergadering met een
interessant programma  na de pauze.
Op de komende Jaarvergadering zal een
wisseling in het bestuur worden
aangekondigd of wellicht zelfs met
goedvinden van de leden worden
geëffectueerd. Een en ander is natuurlijk
een beetje afhankelijk van het vinden
van weer iemand die zich hiervoor in
wil zetten. We hopen er nog steeds op
en we werken er nog steeds aan dat we
naast Carina Sturing een tweede vrouw
in het bestuur kunnen krijgen. Als u
iemand weet of als u zelf er zin in zou
hebben mag ik aannemen dat u ons weet
te vinden. Een belangrijke vergadering
dus, die u beter maar kunt bijwonen.
Tot slot wil het bestuur een ieder
aanmoedigen om toch vooral wel te
gaan stemmen op de 2de maart. Laten we
er samen voor zorgen dat het CDA een
grote partij blijft die de belangen van
ons  land op een christelijke wijze kan
blijven  nastreven.

Bert van Maanen

Zuiderdiep 553

7876 BH Valthermond

www.tobbenwonen.nl
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Voor ons CDA contactblad van
februari 2011, juist nog voor de
provinciale verkiezingen van 2
maart 2011, hier  wat zaken die
ons als fractie bezig hielden en
houden en ons in de toekomst
bezig zullen  houden.

 Om met het laatste te beginnen,
als fractie  sluiten we ons aan bij de
activiteiten door het bestuur
georganiseerde activiteiten ronde de
provinciale verkiezingen. Vorige week
hadden we een brainstorm sessie
samen met Greet Seinen, onze
contactpersoon  van  de Provinciale
Staten en  6 op de lijst.
We willen een werkbezoek brengen aan
Noorderbreedte (nieuwe mfa in Nieuw
Buinen)en het Centrum voor Jeugd en
gezin  aldaar.
 Naast elke week een stukje in Week in
Week uit  zullen we op 26 februari een
flyer ochtend houden in Borger.
 De openstelling van AH op

zondagmiddag heeft ons overvallen, we
willen daar als  fractie  zeker kijken wat
gedaan kan worden om na het proefjaar
dat dit niet meer mogelijk is.
 Ook de krimp,zal ons steeds bezig
houden, mijn vorig stukje gaat  daar
uitgebreid op in.

Speciaal  aandacht  is  de
werkgelegenheid in de zorg. Werken in
de zorg wordt niet als zo aantrekkelijk
gevonden in Drenthe, terwijl met de
vergrijzende bevolking de vraag naar
verzorgenden steeds meer zal worden.
Onze aandacht zal dan ook gericht
moeten worden op de noodzaak van
werken in de zorg. Opmerkelijk in dit
verband kan worden geconstateerd dat
in Friesland werken  in de zorg  juist als
een prima beroep wordt ervaren. In

Groningen is er een tekort aan
verplegenden.
 Een windmolenpark zal ons in de
nabije toekomst bezig houden. We
hebben als fractie besloten te wachten
op  de maatschappelijke  discussie  die
georganiseerd zal worden door de
provincie.
 Prinses   Maxima was op 1
februari te gast bij onze gemeente en bij
een bezoek i n het nieuwe mfa , het
Brughuus te Vathermond om
Valthermond Gezond te stimuleren
Heden
 Op de  fractie van 31  januari
willen we aangeven welke
risicofactoren we in het Regionaal
Risicoprofiel genoteerd willen zien. Op
dit oment vinden we dat de N34, hoewel
erg verbeterd, toch altijd een risico
factor is. Mogelijk dat we in de fractie
er nog enkele aan toe kunnen voegen
 Vaststelling van het
bestemmingsplan “Landgoed  Seubers”
vraagt onze instemming.
 Ook zullen we ons bezighouden
met  de verordening rekenkamer. Daar
is enige commotie over ontstaan
doordat plotsklaps dit stuk op de
raadsagenda stond zonder de
rekenkamer er zelf in te kennen
 Vanuit de Rekenkamer is te
melden dat onze inbreng, een onderzoek
naar samenwerkingsverbanden van
onze gemeente is gehonoreerd. Harko
Braam zal de trekker van dit onderzoek
worden. Er zal bekeken worden hoe
Doelmatig, Doeltreffend en Rechtmatig
deze verbanden zijn

Verleden

 Het jongste nieuws was dat we
als CDA afdelingen van Drenthe
Groningen en Friesland weer een
stand hebben bemand op de
landbouwbeurs in de TT hal in Assen.
Zoals u wellicht hebt gelezen heeft
Bleker zelfs daar een poosje de
beursgangers te woord gestaan
 Ook  hebben we een
informatieve raadsvergadering gehad .
Drie punten kwamen aan de orde.

Het I punt, (VVV mag niet meer
worden gebruikt). Gelukkig is ook nu
in Drenthe het fietsknooppunten
project effectief. Het heeft even
geduurd door de foutieve druk vanuit
Italië van de  informatieborden.
Verblijfsrecreanten  besteden  duidelijk
minder bij onze middenstand als de
dagtoeristen.

Ook kregen we  weer een nieuwe stand
van zaken omtrent Kern en Kader. Het
project  gaat onverminderd voort, bij
de meeste kernen verloopt alles goed
naar wens.

Onze gemeentesecretaris Wout van
Boggelen hield een inleiding over de
voortgang van de bezuiniging op de
personele lasten van een miljoen euro
de komende vier jaar.
Ook is het KCC (klant Contact Centrum)
van start gegaan. In de hal van het
gemeentehuis worden we (voorlopig)
ontvangen door een gastdame die via
een computerzuil  de klanten naar de

verschillende balies geleid. Achter de
balies zitten medewerkster die geacht
worden 80 % van de vragen van de
burgers direct te beantwoorden. Het
systeem moet nog wel even wennen. De
burgers die ik sprak kijken er  nog wel
wat sceptisch tegengaan. De zuil wordt
niet bepaald  klantvriendelijk  geacht
als straks de gastdames niet meer
actief zijn, en dat voor een gemeente
die communicatie heel hoog in het
vaandel heeft. Maar wellicht valt het
straks  allemaal mee als  de  resultaten
er naar  zijn.

 In de vorige  raadsvergadering
hebben we als CDA fractie aandacht
gevraagd voor de nieuwe manier om in
contact te komen met de sociale dienst.
Het resultaat hebt u kunnen lezen in
het Dagblad van het Noorden.
Ook staat het artikel op de website van
CDA BorgerOdoorn.

Tot zover wat indrukken waar we ons
als CDA fractie bezig hebben
gehouden, bezig houden en bezig
zullen houden.
Dit allemaal  constant  toetsend aan
het CDA programma.

Harko Braam
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Verkiezingsfolders
Statenverkiezingen

met een vriendelijk verzoek aan
de CDAleden

Bij dit contactblad ontvangt een een aantal verkiezingsfolders.
U zou het CDA een goede dienst bewijzen als u bijgaande verkiezingsfolders
voor 2 maart zou willen bezorgen bij uw kinderen, uw buren, uw kennissen,
kortom bij alle mensen die ook  overtuigd zouden kunnen raken om op 2 maart
op het CDA te gaan stemmen.

Bij  voorbaat  hartelijk  dank.

Het bestuur CDA BorgerOdoorn
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Beste mensen,
ik ben een tevreden lijsttrekker. Niet
alleen omdat we een mooi
verkiezingsprogramma hebben, maar
vooral omdat we als CDA Drenthe net
als in 2007 een lijst met goeie
kandidaten hebben kunnen
samenstellen.  Dank en waardering voor
de mensen die hier het afgelopen half
jaar hard aan gewerkt hebben. Het CDA
verkiezingsprogramma heeft de titel:
Klaar voor morgen ! , recht uit het hart.
Geen vraag, maar een stelling.  We
vinden dat we wat te bieden hebben aan
Drenthe. Wij vinden dat we ambitities
hebben beschreven waar Drenthe beter
van wordt. Waar de mensen in Drenthe
beter van worden. Politiek/bestuurlijke
ambities die we graag samen met
andere partijen willen omzetten in een
collegeprogramma. Een programma dat
voor een groot deel aansluit bij het
gevoerde beleid van de afgelopen jaren.
Want daar zaten hele goeie dingen bij.
Laten we dat gewoon zeggen tegen
elkaar. Natuurlijk hadden we als CDA op
 een aantal punten het liever anders

gehad, maar wat in het vat zit verzuurd
niet.   Wij zijn er  in ieder geval klaar
voor. We willen  in principe met
iedereen samenwerken mits dat niet
haaks staat op onze politieke ambities.
Wij gaan voor een samenleving  in
Drenthe waarin niemand tussen wal en
schip raakt, waar je met plezier kunt
wonen en gebruik kunt maken van
voorzieningen in de breedste zin van het
woord. Waar je zelf uitmaakt of je een
hoofddoekje draagt en waar jezelf
uitmaakt hoe je maaltijd eruit ziet.  We
willen doorwerken aan een fatsoenlijke
Drentse samenleving waarin mensen
van welk geloof, ras of geaardheid met
respect met elkaar omgaan.
Het CDA Drenthe kiest voor een
provincie waarin  zoveel mogelijk
verantwoordelijkheid  ligt  bij  de
mensen.  Zelfverantwoordelijkheid,
dicht bij mensen. De provincie moet de
voorwaarde scheppen dat mensen
samen dingen oppakken.
Ik ga hier nu niet het hele
verkiezingsprogramma uitleggen. Dat
gaan we de komende weken doen. We

wij gaan voor een provincie waarvan de
financiën  gezond  zijn. Wij willen  gaan
voor een provincie waarvan de
generaties na ons ook
investeringsmiddelen hebben voor de
noden en wensen van hun tijd. Wij
willen hen niet opzadelen met
financiële tekorten. Het is feitelijk heel
simpel: we krijgen minder inkomsten,
we hebben minder middelen en dus
kunnen we minder besteden. Ons
verkiezingsprogramma heeft op de
voorkant een prachtige foto van Theo
Berends uit Emmen. Een kunstenaar!
Een brug die symbool staat voor het
bouwen van bruggen dat willen we en
dat moeten we blijven doen. Binnen en
buiten de Staten van Drenthe.  Beste
mensen, het CDA is Klaar voor morgen.
Ik ben ervan overtuigd dat onze
politieke ambities mensen verder
helpen, dat onze politieke ambities
volop ruimte geven om met anderen de
schouders er weer onder te zetten. Laten
we de tien zetels in de Staten
vasthouden. Het CDA is Klaar voor
morgen, recht uit het hart…..

CDA Drenthe   Klaar voor morgen!

gaan er geen landelijke verkiezingen
van maken. Het gaat er om dat we een
beeld schetsen hoe wij vinden hoe
Drenthe zich verder moet en kan
ontwikkelen. Uit onderzoeken blijkt dat
6 van de 10 mensen in ons land weinig
of geen vertrouwen hebben in de
overheid en politiek. Laat daar voor ons
ook als CDA een uitdaging liggen om die
kloof te verkleinen. De economische
crisis heeft de prioriteiten van
Nederlandse burgers sterk doen
veranderen zo blijkt uit vergelijkende
onderzoeken tussen 2007 en 2010.
Meer aandacht voor de economie en
welvaart en minder aan vraagstukken
op het terrein van milieu, dwars door
alle partijen heen. Meer aandacht voor
problemen in eigen land en minder voor
internationale vraagstukken. De
samenleving  is  nadrukkelijk  in
beweging en stelt haar prioriteiten.
Daar moeten we als politiek een
antwoord op geven. En laten we ons
best doen populistische politiek  te
voorkomen, want daar helpen we
Drenthe echt niet mee. Als CDA willen

Henk Klaver Lijsttrekker CDA Drenthe
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Woensdagmorgen 2 februari  j.l. werd ik
hardhandig, na een lange Haagse
dinsdag en korte nacht, wakker
geschud.  Weer iemand die meent te
moeten oproepen tot het niet stemmen
op het CDA bij de komende verkiezingen.
Dit keer uit eigen geledingen en dat doet
me dubbel pijn. Ook de onwetendheid
die er uit spreekt raakt me diep. Als je
niet tevreden bent met het
kabinetsbeleid, dan  laat  je  je
provinciale mensen daar toch niet de
dupe van worden……..zij gaan helemaal
niet over de Haagse onderwerpen en
proberen juist , recht uit het hart, het
beste voor Drenthe en haar inwoners te
doen, handelend vanuit de CDA
uitgangspunten. Wat kan een
rechtgeaarde christendemocraat  daar
op tegen hebben…. Dan misschien
omdat de Provinciale Staten de Eerste
Kamerleden kiezen? Ook dat raakt kant
nog wal…..immers de functie van de
Eerste Kamer zit hem niet in het stichten
van het goede, maar in het voorkomen
van het kwade. Eigenlijk juist een reden
om, ook als je ontevreden bent met het
kabinetsbeleid, dus wél op 2 maart op
je eigen partij te stemmen…..
Veel Nederlanders kennen het bestaan
van de Eerste Kamer wel maar weten
niet echt wat dit gezelschap van 75
lieden zo al uitvoert. Er is weinig media
aandacht voor dit “Hoge College van
Staat”, behalve wanneer er rebellie
dreigt.

De leden van de Eerste Kamer worden
sinds 1848 gekozen door de leden van
de Provinciale Staten. Die worden op
hun beurt door de Nederlandse
ingezetenen van de 12 provincies
verkozen. Dat vindt woensdag 2 maart
plaats. De Eerste Kamer heet daarom
getrapt verkozen te zijn.  De Eerste
Kamer  werd in 1815 ingevoerd.
Aanvankelijk benoemde de koning de
leden voor het leven.

De functie van die Eerste Kamer
veranderde na de grote
grondwetsherziening van 1848
(Thorbecke, o.a. invoering rechtstreekse
verkiezing Tweede Kamer) van bolwerk
voor de troon in die van waker tegen “de
waan van de dag”.  Zou de nu
rechtstreeks gekozen Tweede Kamer wat
al te woest of onzorgvuldig te keer gaan
dan moest die Eerste Kamer te
uitbundige strapatsen temperen of
stoppen. De Eerste Kamer werd toen nog
zoals de Grondwet het uitdrukte “uit de
aanzienlijksten” gekozen. Het beeld dat
de Eerste Kamer een conservatieve
instelling zou zijn    stamt vooral uit die
tijd. Oudere gezeten heren die in een
statige omgeving vergaderden en de
politieke dynamiek argwanend volgden
en beteugelden. Dit beeld van de
behoudzuchtige kamer kantelde
langzaam na de invoering van het
algemene kiesrecht. De Eerste kamer
werd sindsdien veel meer een kamer

van heroverweging (reflectie). Hij zou in
een wat minder “politiekerige” sfeer de
wetgeving die uit de Tweede Kamer
kwam nog eens rustig moeten
onderzoeken. Is die wetgeving wel te
handhaven? Is er een goede
overgangsregeling? Hoe staat het met de
verhouding van de wet tot de Grondwet
en tot het internationale recht? Van die
vragen. Er wordt als het ware een extra
ronde gehouden waarin de Eerste Kamer
met de regering, of bij een
initiatiefwetsvoorstel met de Tweede
kamer, over allerlei zaken in debat
treedt. Daarbij duiken vaak nieuwe
gezichtspunten op. De Senaat verwerpt
niet gauw een wetsvoorstel: 1 a 2 keer
per jaar. Soms trekt de regering als ze
de bui ziet hangen het wetsvoorstel in
of houdt ze het aan.

De regering komt in een aantal gevallen
gehoord de opvatting in de Eerste
Kamer, met een nieuw wetsvoorstel dat
de grootste bezwaren daar wegneemt:
de zogenaamde novelle. De regering
doet bovendien tegenwoordig
regelmatig bindende toezeggingen in
het debat met de Eerste Kamer over
toepassing en  invoering van
wetsvoorstellen . Wezenlijk is ook dat
in dit debat de uitleg van de wet en zijn
bepalingen verder wordt gepreciseerd.
Daar  is  vooral de  rechtspraktijk erg
mee gediend. Rechters moeten daar bij
hun werk rekening mee houden.

De Eerste Kamer heeft dus een geheel
andere functie die van de Tweede Kamer.
Minder politiek, niet gebonden aan een
regeerakkoord en meer objectief kijkend
of een wetsvoorstel rechtmatig is, of het
niet in strijd is met andere wetten, is
het uitvoerbaar,  handhaafbaar,
doelmatig. Of er geen strijd is met
Europese verdragen, denk aan het
Europese Verdrag voor de Rechten van
de Mens, of er geen strijd met de
Grondwet is en of het nog beantwoord
aan het doel waarvoor de wet ooit in
het leven is geroepen. Zaken waar 75
mensen vanuit hun uitgangspunten – in
mijn geval het CDA gedachtegoed met de
C groot geschreven – in relatieve rust en
vaak buiten de schijnwerpers wetten op
toetsen.
Een functie die onze samenleving in
deze turbulente tijd niet zou moeten
willen missen.

Ga dus vooral
CDA stemmen op
2 maart….

Greetje de VriesLeggedoor,

Beste mensen,
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:

CDA lid Eerste Kamer

Voor mijn gevoel hebben we nog maar
net de feestdagen achter de rug; toch
zitten we alweer midden in de
campagne voor de komende Provinciale
Statenverkiezingen. Tijdens de
nieuwjaarsreceptie  op  8  januari  2011
in de Schildhoeve te Fluitenberg
wensten we elkaar een gelukkig
nieuwjaar of zoals de katholieken doen,
een zalig nieuwjaar. Doet me denken

Terug naar het serieuzere werk, de
campagne. In elke gemeente zijn de
campagneteams weer druk bezig met de
voorbereidingen. De leuzen waar het
CDA de boer mee opgaat zijn: “Klaar
voor morgen” en “Recht uit het hart”.
Het verkiezingsprogramma ziet er naar
mijn mening goed uit. De kunst is om
het uit te dragen en uit te leggen tijdens
de vele debatten en
campagneactiviteiten.  Elke kandidaat
mag ook haar of zijn eigen
voorkeursacties op touw zetten. Graag
zelfs, werd ons in de Schildhoeve
meegedeeld. Door in de eigen regio
kiezers te trekken en stemmers naar de
stembus te bewegen, heeft ook het CDA
als geheel hier profijt van. Goed om te
weten is ook dat de Provinciale Staten
direct na de verkiezingen de leden van
de Eerste Kamer kiest. Voor de
bestuurbaarheid van ons  land  is het
belangrijk dat het huidige kabinet meer
steun in de Eerste Kamer verkrijgt.

Dus we worden aangemoedigd
persoonlijk campagne te voeren. Gelet
op mijn plek op de lijst, nummer 6, is
dat voor mij een absolute must.
Tenminste zo zie ik dat. De zesde plaats
is nu eenmaal geen zekere positie om de
komende periode in Provinciale Staten
mee te mogen doen. Als je de landelijke
trend vertaalt naar Drenthe dan mogen
we blij zijn met zes zetels. Gelukkig
scoort het CDA in Drenthe meestal beter
dan  landelijk, maar  toch zal  ik hard
aan het werk moeten om ook in deze
laatste weken voor de verkiezingen de
publiciteit te zoeken.

De acties waar ik de komende periode
mee bezig ben zijn heel divers.
Momenteel ben ik woordvoerder voor
Verkeer en Vervoer, Wonen, Regiovisies
en CO2opslag. Dit laatste onderwerp
vind  ik  vooral  interessant  sinds enkele
energieke ondernemers in de tuinbouw

mij er op attent maakten dat CO2 een
onmisbare grondstof is voor de
productie van groenten en fruit. De
overheid kan hier helpen om de
kringloop rond te maken en
onverantwoorde emissie te vermijden.
Boeiend. Ik vind het geweldig mooi werk
en vind het een eer om bij te mogen
dragen aan de ontwikkeling van
Drenthe. In Emmen ben ik met de CDA
fractie bezig om op 14 februari een
onderdeel van het programma van
Maxime Verhagen voor te bereiden. Het
gaat om het doortrekken van de A37
naar Meppen CloppenburgBremen.
Hierin trekken we gezamenlijk op met
het CDU in Meppen en het Emsland.
ZuidOost Drenthe kan zich ontwikkelen
tot een centraal punt tussen Bremen
Hamburg enerzijds en Rotterdam
Antwerpen anderzijds. Dit schept
fantastische perspectieven: we liggen
dan ineens heel mooi midden in Noord
West Europa. In dit verband ben ik ook
actief in Coevorden. Daar hebben we
Maarten Haverkamp uitgenodigd bij de
Euroterminal in Coevorden om
aandacht te vragen voor de knelpunten
die er zijn met het goederenvervoer. Dat
vervoer moet veel soepeler kunnen
plaatsvinden met tegelijkertijd minder
overlast voor de aanwonenden. Ook
Hoogeveen zal daar vertegenwoordigd
zijn om aandacht te vragen voor het
Intercitystation Hoogeveen met
rechtstreekse  aansluiting  op  Schiphol.
Aansluiting zoeken, verbinding maken
en perspectieven bieden, dat zijn de
thema’s die mij motiveren. In Borger
Odoorn zijn er twee thema’s die we naar
voren brengen, nl. het multifunctionele
centrum in NieuwBuinen met als
voorziening het nieuwe kindcentrum en
een ander onderwerp is de N34 met de

geplande oprit bij  Exloo.

Greet  Seinen

Greet Seinen:

"Aan u de oproep om op 2 maart

naar de stembus te gaan.

Laat uw stem horen!"

aan de opmerking die ik   laatst van
onze lijsttrekker Henk Klaver hoorde dat
dit niet het enige verschil  is tussen
protestanten en katholieken. Hij
vertelde dat de protestanten de nieuwe
wcrol aan de houder doen met de
afrolbare kant naar achteren, de
katholieken doen dat juist omgekeerd,
de afrolbare kant naar voren. Ik ben
protestant, mijn man katholiek en ja het
klopt. Tja t’is maar dat je het weet. >
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 Op 23 mei 2011 zijn er verkiezingen
voor de Eerste Kamer. Hiervoor hoeft u
op deze dag niet naar het stembureau
want de leden van de Eerste Kamer
worden gekozen door de Provinciale
Statenleden.

Dat is precies de reden dat de
komende Statenverkiezingen voor het
CDA zo belangrijk zijn. Hoe meer
Statenleden we in de Provinciale
Staten krijgen hoe meer Eerste
Kamerleden van CDA huize we hebben
te verwachten.

Nu weet u misschien nog niet dat onze
Greetje de VriesLeggedoor uit Nieuw
Buinen als 2de op de advies
kandidatenlijst  staat,  juist  onder
Eelco Brinkman de  lijsttrekker. Een
felicitatie  waard!
Let op, zij staat nog niet op de
definitieve  kandidatenlijst.  Daar  gaat
deze stemming over.
Als CDAlid heeft u wel zeggenschap

1 Dhr. L.C. Brinkman Is  lijsttrekker, niet te veranderen
2 Mw. G. de VriesLeggedoor

3 Dhr. P.R.H.M. van der Linden
4 Mw. S.C. van Bijsterveld
5 Dhr. A.H. Flierman
6 Mw. M.J.T. Martens
7 Dhr. H.A. Franken
8 Dhr. G.H.Terpstra
9 Dhr.W.B. Hoekstra
10 Mw. P.E.M.S.LokinSassen
11 Dhr.  S.Buijs
12 Dhr. G. Benedictus
13 Dhr. P.H.J.Essers
14 Dhr. H.L.Tiesinga
15 Mw. C.J.Dekker
16 Dhr. H.A.Doek
17 Dhr. G.J.Jansen
18 Dhr. J.J.A.H. Klein Breteler
19 Dhr. E.J. Janse de Jonge
20 Dhr. K.M.L.Leunissen
21 Mw. M.J.Passchier
22 Dhr. J.S.L.A.W.B. Roes
23 Mw. M.Luyer
24 Dhr. P.Boekhoud
25 Mw. M.A.J. van der Tas
26 Dhr. J.M. Buiting
27 Mw. J.G.J. Kamp
28 Mw. A.M.Th.VremanMuijrers
29 Dhr. F.A.M. van den Heuvel
30 Dhr. W.M.M. van Fessem

over de kandidatenlijst, óók die van de
Eerste Kamer.
Als afdeling en u als  lid had  iemand
anders  kunnen  voordragen  als  lijstrekker.
Onze CDA afdeling heeft van dit recht geen
gebruik gemaakt.
Als afdeling dienen wij u de gelegenheid
te bieden inspraak te hebben op de rest
van definitieve  kandidatenlijst. Voor dit
ene punt zouden wij een ledenvergadering
kunnen samenroepen. Omdat onze Greetje
al op nummer 2 staat verwachten we niet
dat hier veel belangstelling voor is en we
willen daarom hiervoor ook geen
ledenvergadering beleggen.
Daarom vragen we u bij deze eventueel
door u gewenste veranderingen in deze
lijst aan de secretaris door te geven. U
mag de kandidaten 2 t/m 30 een gewenst
aantal  plaatsen hoger of  lager plaatsen
en dit de secretaris mailen of doorgeven.
Het bestuur ziet overigens geen reden om
de lijst te veranderen.
U moet begrijpen dat wij pas een
verandering door kunnen geven als hier
een meerderheid van stemmen voor is.
(in dit geval van het totaal aantal CDA
leden van BorgerOdoorn )
Dit  is  de  advies  kandidatenlijst:

U kunt uw voorstel tot verandering van
de lijst vóór 25 februari 2011 mailen of
opsturen aan de secretaris:
A. van Maanen
Lisdodde 62
9521 HM Nieuw Buinen
T:    0599653202
M: a.van.maanen@ziggo.nl
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Op maandag 17 januari vond in het

OMC in Borger een debat plaats over de

consequenties van de krimp en de

leefbaarheid in Drenthe. Uit heel

Drenthe waren bestuurders van

Dorpsbelangen, Buurtverenigingen,

Dorpshuizen, Welzijnsinstellingen  en de

Provincie en Gemeentes aanwezig.

Onder  inspirerende  leiding van Eric  van

Oosterhout was het een levendige,

humoristisch en hoopgevend debat.

De universiteit van Groningen heeft
demografisch onderzoek gedaan naar
de bevolkingskrimp in Nederland.
Daaruit blijkt dat de krimp tot 2040
nogal meevalt. Ook in Drenthe is dat het
geval. Dat komt omdat de steden
Hoogeveen, Emmen, Meppel en Assen
(HEMA gemeenten) de komende periode
nog zullen groeien. Toch zullen we af
moeten van de “groei gedachten”. De
economische groei, de
ontwikkelingsgroei en ook de
bevolkingsgroei  zullen  overal  in
Nederland op termijn stagneren en
afnemen.
In plattelandsgemeenten en dus ook in
de dorpskernen van de gemeente
BorgerOdoorn  is de krimp  inmiddels
merkbaar ingetreden. Dat zal gevolgen
hebben voor de leefbaarheid van die
dorpen. Wij zijn (waren) nog gewend
dat in elk dorp diverse voorzieningen
zoals winkels,  scholen  en
sportvoorzieningen aanwezig waren.
Dat zal echter gaan veranderen.

Het toenemende individualisme en
materialisme spelen, naast het hebben
van een drukke baan,  een rol met
betrekking tot de leefbaarheid in de
dorpen. In (jonge) gezinnen werken
beide ouders en vaak ook nog ver buiten
de eigen woonplaats. Daardoor neemt
de betrokkenheid bij het dorpsgebeuren
verder af.

We zullen de krimp moeten accepteren
en het als een uitdaging zien om nieuwe
wegen in te slaan. Dat was de mening
van de deelnemers aan het debat. Wat
zijn essentiële voorwaarden om de
vitaliteit en leefbaarheid van een dorp
in stand te houden?

“Dorpen verbinden” zal de toekomst
worden. Niet in elk dorp kan een
voetbalveld en/of een school blijven.
Contacten en samenwerking met
inwoners van andere dorpen biedt
nieuwe kansen en mogelijkheden.
Leefbaarheid in een dorp is niet
afhankelijk van de aanwezigheid  van
voorzieningen zoals winkels, een
postkantoor, een bank of zelfs een
school. Dat was ook de boodschap van
Dr. Thissen van de universiteit van
Twente. De leefomgeving moet wel
voldoende kwaliteit behouden om leuk
met elkaar te kunnen wonen en leven.
Dat kan de overheid niet bepalen.
Samen met de inwoners moet gezocht
worden wat er toe kan bijdragen hoe die
leefbaarheid te behouden of zelfs te
verbeteren is. “Maak er samen wat van”,
was de boodschap. Heel humoristisch
werd door een van de aanwezige
opgemerkt dat een dorpskroeg
belangrijker  is dan een school. Naar de
school ga je ongeveer 8 jaar en naar de
dorpskroeg je hele leven. Waarmee
gezegd wil zijn dat het niet persé een
dorpskroeg hoeft te zijn, maar wel een
echte ontmoetingsplaats. Dat kan een
dorpshuis, de kerk of een andere vaste
ontmoetingsplaats  zijn.

De kwaliteit van de leefomgeving wordt
ook bepaald door werkgelegenheid in
de directe omgeving, de kwaliteit van
het woningbestand en de
aantrekkelijkheid van de woonomgeving
zoals rust en ruimte.Verpaupering van
woningen en woonomgeving dragen niet
bij tot de gewenste leefbaarheid.
Verbeteringen van woningen en de
woonomgeving dragen daar wel toe bij.

Inwoners kunnen dus niet passief
toezien wat woningcorporaties en de
gemeente doen. De inwoners zullen
actief mee moeten denken en werken om
de leefbaarheid in hun woonomgeving
te verbeteren. De overheid en de
woningcorporaties  kunnen alleen maar
faciliteren. Het gaat uiteindelijk om de
gemeenschapszin of in goed Drents “het
naoberschap” met elkaar  in stand
houden of zonodig tot stand brengen.

Het kenniscentrum Stamm CMO doet in
opdracht van de gemeentes en de
Provincie in Drenthe onderzoek naar de
manier waarop de leefbaarheid in de
dorpen bevorderd kan worden. We
zullen ongetwijfeld nog adviezen krijgen
waar mee aan de slag kunnen.
Persoonlijk denk ik dat de meeste
inwoners daar zelf ook goede ideeën
over hebben. Er liggen echt nieuwe
uitdagingen op ons te wachten. We
moeten alleen de moed hebben om die
uitdagingen samen aan te gaan. U doet
toch ook mee!!!!

Christ Meulendijks
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Bericht van overlijden

Arie Brouwer

Bij het afsluiting van de opmaak van dit contactblad ontvingen
wij het droeve bericht dat Arie Brouwer uit Odoorn is overleden.
Arie Brouwer is jarenlang wethouder geweest in de toemalige
gemeente Odoorn en is altijd een trouw CDAlid geweest.
Helaas heeft hij, ondertussen al vele jaren geleden, een beroerte
gehad waarna hij zijn vermogen om te praten definitief
kwijtraakte. Hij bleef echter trouw op vergaderingen komen ook
al omdat hij gelukkig alles nog zo goed kon volgen. Hij  is 78  jaar
geworden.
We wensen zijn vrouw en familie veel sterkte en Gods nabijheid
toe om dit ongetwijfeld grote verlies te dragen.
Het CDA BorgerOdoorn zal de familie Brouwer in alle opzichten
haar deelneming betuigen.

Jaarvergadering 20.00 uur
Het Tussendiep
Kerklaan
Nieuw Buinen

Woensdag 23 maart

Gastspreker:
Marco Out,
burgemeester Borger-Odoorn
over het
Cittaslow keurmerk
voor gemeentes
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14  febr.2011, Werkbezoek Centrum Jeugd & Gezin MFA Nieuw Buinen .
14  febr.2011, 19.30 u. Maxime Verhagen,v/d Valk Emmen a/d A37,

geen aanmelding nodig
21  febr.2011, Wandelen met Bleker, 14.00 uur ( let op berichtgeving )
22  febr.2011, 19.30 uur staatssecr. Atsma in Eelde ( let op berichtgeving )
24  febr.2011, HaarsmaBuurma in Hoogeveen ( let op berichtgeving )
25  febr.2011, Cassata debat, Henk Klaver, RTV Drenthe
28  febr.2011, Slotmanifestatie met Marja van Bijsterveld  in Assen

( let op berichtgeving )
28  febr.2011, overdag CDA campagneteam in centrum van Borger.
2   mrt. 2011 verkiezingen Staten van Drenthe
28 mrt. 2011 Evaluatie bijeenkomst 2de kamer verkiezingen/rapport Frissen

Hotel Braams Gieten ??     ( let op berichtgeving )
iedereen is welkom, ook exCDA leden !

Om zeker te zijn dat u een berichtje krijgt kunt u uw emailadres naar de secretaris
mailen:  borgerodoorn@cdadrenthe.nl

Speerpunten van het CDA Drenthe 2011-2015

1. Noaberschap: ik heb respect voor de ander

· een sociaal beleid voeren met voor iedereen een plek naoberschap anno nu
· ouderen zo lang mogelijk laten wonen in de eigen woon en leefomgeving
· kwetsbare groepen (starters en ouderen) meer woonruimte bieden

2. Rentmeesterschap: ik ben zuinig op mijn omgeving

· een leefbaarheidfonds instellen om “krimp”problemen te lijf te gaan
· zuinig omgaan met de ruimte
· vrijkomende agrarische gebouwen mogen een andere bestemming krijgen

3. Sport: ik leef gezond

· eens per jaar een topsportevenement mogelijk maken
· “Fietsen op nr. 1” zetten met ondersteuning van de Drentse Fiets4Daagse
· aandacht schenken aan gehandicaptensport

4. Cultuur: hier kom ik weg

· culturele evenementen en festivals ondersteunen
· aandacht schenken aan Drentse cultuurhistorie met “het Verhaal van Drenthe”
· monumenten (w.o. oude kerken) het verhaal van gisteren laten vertellen

5. Duurzaamheid: ik zorg ook voor morgen

· stimuleren gebruik van “groene” energie
· een stimuleringsfonds instellen voor het gebruik van duurzame energie
· natuuronderhoud door boeren en landeigenaren waarderen en stimuleren

6. Ondernemerschap: ik houd van aanpakken

· duurzame eigentijdse land en tuinbouw
· stimuleren natuur en landschap benutten voor de toeristische sector
· vliegveld Eelde ontwikkelen als kansgebied voor bestaande en nieuwe ondernemers

7. Bereikbaarheid: ik kom op tijd

· inzetten voor een betaalbaar, rendabel en toekomstvast openbaar vervoer
· Hoogeveen behouden als een volwaardig intercity station
· in krimpgebieden nieuwe vervoersmogelijkheden (bijv. shuttlebusjes) ontwikkelen

8. Slagvaardigheid: ik werk efficiënt

· taken die niet meer bij de provincie passen overdragen aan anderen
· een slagvaardig bestuur vormen met maximaal vijf gedeputeerden
· werken aan vereenvoudiging van procedures voor vergunningen en subsidies
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